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Referat møte i FAU 11.04.2023  
 

Møtetidspunkt: Tirsdag 11. april 2023 kl. 19.00-21.00 
Møtested: Søråshøgda skole 
Referent: Olav Stene 
 
E-post til FAU:  fau.sorashogda@gmail.com 

 
# Ansvarlig Sak 

1 Malvin Velkommen  

2 Malvin Godkjenning av innkalling 

Referat godkjent 

3 Rektor  Informasjon fra skolen 

- Er i prosess med planlegging av neste skoleår, inkl. 

ansettelse av nye lærere. Kabalen vil være lagt i 

slutten av mai. 

- I forkant av møtet sendte FAU forespørsel om 

mulighet for skidag. Skolen informerte om at man 

av økonomiske hensyn har skolen har valgt å ha 

skøyte- og akedager i stedet for skidag. 

Gratisprinsippet skal gjelde. 

- Informasjon fra FAU: ROS hadde arrangement for 

elevene i fjor. Helsesykepleier planlegger 

arrangement annet hvert år (dvs. til neste år). 

Aksjon Marianne: Snakk med Helsesykepleier vdr. 

formidling av tilbud fra ROS, 

se www.nettros.no 

- Aksjon Malvin: Brev om sommerleir som ble 

sendt på Vigilo publiseres på Facebook 

4 SFO-leder Dialog om SFO 

- SFO deltok på kvalitetsoppfølgingen 

- Aktiviteter i ferier. Vinterferie: Akvariet og 

skøytedag. Påskeferie: VilVite 

mailto:fau.sorashogda@gmail.com
http://www.nettros.no/


Søråshøgda Skole, FAU                          Referat 11.04.2023 

 

- Det vil f.o.m april bli sendt ut månedsbrev fra SFO 

for å synliggjøre alt som blir gjort 

- I større grad er det mer faste vikarer enn tidligere 

- Ønsker mer elevmedvirkning i SFO 

- Etablerer aktivitetstavle i 3. trinn 

- Det etterstrebes minst mulig skjermbruk i SFO, har 

blitt redusert i senere tid. Det vil fortsatt være 

fokus på dette 

- Tilbakemelding fra FAU: Positiv endring mht. 

aktiviteter på SFO 

- SFO-leder inviteres til FAU møte én gang høst og 

én gang vår. Aksjon: Malvin, oppdatere årshjulet 

5 Kjetil/Frank/rektor Evaluering etter kvalitetsoppfølgingen 24. mars 

- To elever og to foreldrerepresentanter samt 

skoleledelsen og to lærere 

- Elevrådet presenterte sin undersøkelse 

- FAU presenterte resultatet fra sin undersøkelse 

blant foreldrene 

- Gruppen ble enig om ting som må bli tatt vare på 

og ting som må forbedres. Ble deretter enige om 

hva som skal prioriteres: 

 Må tas vare på: 

- Elevstyre utviklingssamtaler  

- Egenvurdering 

- Aktivitetstavle 

- Forslagsbok 

- Fritt show (elever melder seg frivilling til å opptre) 

 Forbedring: 

- Felles forståelse om hvordan elevmedvirkning skal 

gjennomføres (aksjon skolen) 

- Bevisstgjøring av elevmedvirkning  

- Ta inn lære-/rammeplan inn i SFO 

De ansatte jobber i læringssløyfer. Man evaluerer 

undervisningsforløpet. Det vil fokuseres på 

elevmedvirkning. 
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Kommentar Marianne: PowerPoint utarbeidet fra FAU sin 

undersøkelse blant alle foreldre ble presentert til lærerne. 

Det ble reagert negativt på påstand om at det kunne virke 

som at det var dårlig miljø blant ansatte. Dette ble unisont 

tilbakevist fra lærerne. Det er et godt arbeidsmiljø på 

Søråshøgda Skole. 

Tilbakemelding fra FAU: Det understrekes at dette var 

kommentar fra én foreldre. Man valgte å ikke redigere 

kommentarene, og heller presentere det som rådata.  

Kommentar: Det bør utarbeides retningslinjer for 

foreldreundersøkelse og hvordan den skal presenteres. 

6  Innspill til SU/SMU-møtet 12. april 

- Frank og Pia stiller. 

Agenda for møtet: 

- Mobiltelefon, smartklokker (balansere trygghet/ 

tilgjengelighet og misbruk) 

- Bekymringsfullt skolefravær (det må ta tak i elever 

som har stort diffust skolefravær før dette utvikler 

seg til skolevegring) 

- Andre saker (ta med punkter/ønsker fra elevrådet) 

7 Pia/Kjetil/alle Evaluering av FAU-foreldremøtet 23. mars med ROS og 

politiets forebyggingsavdeling 

- Godt gjennomført møte 

- 78 foreldre møtte opp. Gode tilbakemeldinger. 

- Fordel med to foredrag. Fin kombinasjon. 

- God spørsmålsrunde/dialog 

- Mest spørsmål til Politi 

- Det var nok tid til spørsmål 

Forslag: Med utfordringene man har på Zinken, bør 

Politiet holde foredrag for elever på 7. trinn? Aksjon: 

Kjetil sjekker dette med politiet. 

8 Trafikkgruppen Status og videre arbeid 

- Gå-aksjon gjennomført 

- Vedrørende skolevei, må det jobbes videre 

politisk, men usikker på hvordan 

- Fylkeskommunen må utbedre veien før veien kan 

overtas av kommunen. Først må det gjennomføres 

en befaring. Ingen plan for når befaring og tiltak 

utføres. Det purres jevnlig. 
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- FAU ved leder /nestleder forsøker å få informasjon 

om politisk vedtak om overtakelse (som ikke blir 

gjennomført)  

9 Skolemiljøgruppen Status og arbeid 

- Aksjon Stine: Undersøke hvilke muligheter det 

finnes for å få midler/støtte til skidag. Settes 

evnt. opp på Årshjul til neste år. 

10 Olav Barnevakten i september. Status. 

Barnevakten kan holde breddeforedrag beregnet for 

foreldre 1. – 6. klasse. Venter på bekreftelse på dato 

(onsdag 20. september, kl. 18.00). 

Det legges ut kort info om dato på Facebook-gruppen nå 

før sommerferien. Det vil gis mer informasjon ved 

skolestart i august. 

Barnevakten har forskjellige opplegg, blant annet en 2-

timers kveldsskole. Vi vurderer om dette kan være aktuelt 

et annet år. 

11 Bærekraftutvalget Kort rapport etter kveldene med glemte klær 

Vellykkede kvelder 21. og 22. mars. Grei form, lite 

klær/ting igjen. Greit med to kvelder. Neste gang blir i juni. 

12  Eventuelt 

 
Møteplan FAU 2022-2023: 

• 14.09.2022 

• 26.10.2022 

• 23.11.2022 

• 11.01.2023 

• Tirsdag 07.02.2023 

• Onsdag 08.03.2023 

• Tirsdag 11.04.2023 

• Onsdag 10.05.2023 

• Tirsdag 06.06.2023 


